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For sale by Supereal. 2-bedroom Penthouse in Rumelange.

Situated on the second and last floor with direct elevator access into the apartment, this
property offers an entrance, a spacious living and dining area with open kitchen and
direct access to two lovely terraces. The kitchen connects to a convenient storage room,
while an additional storage room with washing machine connections is located near the
entrance.

The sleeping quarters consist of two bedrooms, a bathroom with two sinks as well as a
separate toilet.

On the ground floor, a private cellar and two indoor parking spaces are available.

Served by the train and multiple bus lines, Rumelange offers easy access to
Luxembourg City, Esch-sur-Alzette, Dudelange, and Bettembourg, while providing all
necessary amenities to its residents.

Fees paid by the seller. If you need any further information or an estimate of your property,
feel free to contact our great team! Supereal. smart real estate services.
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À vendre par Supereal. Penthouse 2-chambres à Rumelange.

Situé au deuxième et dernier étage avec accès direct par l’ascenseur dans
l’appartement, cet appartement se compose d’un hall d’entrée, d’un vaste espace de vie
et salle à manger avec cuisine ouverte, offrant un accès direct à deux jolies terrasses. La
cuisine est reliée à un espace de rangement pratique, tandis qu’un second espace de
rangement avec raccordements pour machine à laver se trouve près de l’entrée.

La partie nuit comprend deux chambres, une salle de bains avec double vasque ainsi
qu’un WC séparé.

Au rez-de-chaussée se trouvent une cave privative ainsi que deux emplacements de
parking intérieurs.

Desservie par le train et de nombreuses lignes de bus permettant de rejoindre
facilement Luxembourg-ville, Esch-sur-Alzette, Dudelange et Bettembourg, Rumelange
offre à ses habitants toutes les commodités nécessaires.

Les frais d’intermédiation sont à la charge du vendeur. Pour plus de renseignements ou
une estimation de votre bien, n’hésitez pas à contacter notre super équipe ! Supereal.
smart real estate services.
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details
apartment
surface: 86 m2

670.000€
2 bedroom(s)
1 bathroom(s)

availability: immediately
reference: s_rob_22472
cpe: ee

address: 54 Grand-Rue, Rumelange, Luxembourg
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+352 26 26 26 66
hello@supereal.lu
55 rue de la vallée
L-2661 Luxembourg
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